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OR.RG. 0002.34.2014-2018 

 

PROTOKÓŁ  NR XXXV/2017 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 25 września 2017r. 

w godz. od 16:00 do 17:50 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 13 Radnych (nieobecni Radni: Jerzy 

Grześkowiak i Leszek Hypki).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 28 lipca 2017r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

położonej w miejscowości Lubonieczek, 

b) zmiany uchwały Nr XXII/164/2012 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 3 grudnia 2012 roku               

w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu,  

c) wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w najem części nieruchomości 

będącej w trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu, 

d) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2017,  

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

f) uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2017-2020”, 

g) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 

h) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zaniemyśl na 

lata 2015 - 2019, 

i) Regulaminu korzystania z fontann oraz terenu przy fontannach w Gminie Zaniemyśl, 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 13 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

12 głosami „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, po okresie wakacyjnym mamy pierwszą 

sesję, informacji do przekazania Państwu trochę mam, tak, proszę o cierpliwość, rozpocznę informacje 

od realizacji tegorocznego budżetu w zakresie inwestycyjnym i remontowym, a więc pierwsze, 

zagospodarowanie i remont budynku garażowego w Łęknie, ul. Poznańska 12 z przeznaczeniem 

do nowej funkcji użytkowej, a mianowicie Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu z siedzibą, 

oczywiście, w Łęknie, w ramach zadania zostały wykonane wszystkie prace w zakresie stolarki 

okiennej, cokołu, ocieplenia dachu, robót blacharsko - dekarskich, robót wewnętrznych, wiatrołapu                 

i konstrukcji, instalacji wodno-kanalizacyjnej, elektrycznej, wentylacji, modernizacji kotłowni oraz 

chodników i miejsc postojowych, Firmą wykonawczą było Przedsiębiorstwo Usługowo - Handlowe                 

z  Nowego Miasta n/Wartą, wartość realizacji zadania to 648.137,64 zł brutto, myślę, że większość 

mieszkańców o tym wie, na zebraniach sołeckich o tym informuję, a konkretnie, od poniedziałku, 

poprzedniego poniedziałku, Ośrodek Pomocy Społecznej już funkcjonuje w Łęknie, mamy też już 

decyzje Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o pozwoleniu na użytkowanie, tak, że 

udajemy się teraz, jeżeli mamy sprawę do Ośrodka Pomocy Społecznej do Łękna, w parku, przy 

budynku pałacowym, kolejne zadanie inwestycyjne, przebudowa ulicy Słonecznej w Zaniemyślu,              

21 sierpnia br. dokonano odbioru końcowego w ramach tego zadania, pod nazwą „Przebudowa ul. 

Słonecznej w Zaniemyślu”, zakres prac obejmował wykonanie kanalizacji deszczowej                                     

z przykanalikami, wykonanie podbudowy z chudego betonu oraz nawierzchni z kostki betonowej na 

podsypce cementowo - piaskowej, wykonano regulację wysokościową skrzynek zaworów 

wodociągowych, gazowych i studni kanalizacyjnych, wykonano ściek uliczny międzyjezdniowy oraz 

montaż oznakowania pionowego, koszt wykonanych robót to 446.494,96 zł brutto, Wykonawcą była 
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firma BUD – AN SP. z o.o. z Tuliszkowa, kolejne zadanie inwestycyjne, które przygotowywane było 

w trakcie tegorocznego budżetu, budowa ulic Bukowej, Akacjowej i Średzkiej w Zaniemyślu, jak 

Państwo wiecie, w tym roku przygotowywaliśmy dokumentacje niezbędną do uzyskania pozwolenia 

na budowę z organizacją ruchu, ze wszystkimi elementami, które były niezbędne żeby otrzymać 

pozwolenie na budowę, między innymi, akurat przy tej inwestycji, na budowę tych trzech ulic 

korzystamy ze spec ustawy drogowej, gdyż musimy wywłaszczyć jednego z właścicieli gruntów, na 

którym z tych gruntów będzie ulica, otrzymaliśmy już decyzje Starosty ze spec ustawy drogowej, tak 

jak powiedziałem, o pozwolenie na budowę i 13 września br. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 

tego zadania w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 

-2019”, a więc tak zwane „schetynówki”, łączna kwota tej inwestycji, to kwota 1.586.025,93 zł brutto, 

w ramach robót, które przewidujemy jest utwardzenie, oczywiście, tych trzech odcinków ulic                          

i oświetlenie drogowe, czy uliczne w ramach całego zakresu, wnioskowana kwota dotacji to około 

50% a więc 793.012,00 zł brutto, a pozostała kwota to nasz wkład własny z budżetu Gminy, mam 

nadzieję, że oczywiście, te środki otrzymamy, chociaż wiemy, że jest bardzo trudno je pozyskać                     

i dzisiaj otrzymałem informację, ze strony internetowej, że Rząd w ramach tego Programu zdjął na 

kraj 200 milionów złotych, zamiast miliarda do podziału na całą Polskę będzie 800 milionów złotych, 

a więc i dla Wielkopolski będzie mniej, zobaczymy jak to zadanie zostanie wypunktowane, jeżeli nie 

otrzymamy środków, oczywiście, zewnętrznych, to będzie to zadanie etapować, w dokumentacji 

mamy to założone, na dwa etapy, kolejna informacja, to może nie związana z inwestycjami ale jest 

realizowana przez Urząd, 9 września br. na Orliku odbył się dzień sportu, w wydarzeniu wzięło  

udział około 130 uczestników, impreza została zorganizowana w ramach Fundacji Rozwoju Kultury 

Fizycznej, projektu pod nazwą „lokalny animator sportu”, Fundusze sołeckie, rok 2017, we wrześniu 

zostały zrealizowane kolejne zadania z wyznaczonego funduszu sołeckiego dla poszczególnych 

sołectw, zostało między innymi wykonane utwardzenie drogi gruntowej na terenie sołectwa 

 Jaszkowo za kwotę 13.580,30 zł brutto i w sołectwie Luboniec za kwotę 4.591,02 zł brutto, 

wykonawcą była Firma P.U.H. CYNK ze Śremu, Fundusz sołecki 2018, od 4 września br. trwają 

zebrania sołeckie, na których podejmowane są uchwały dotyczące przeznaczenia środków                              

z wyodrębnionego na rok 2018 funduszu sołeckiego, do 30 września, zgodnie z zapisami ustawowymi, 

Sołtysi każdego sołectwa złożą wnioski o uwzględnienie w projekcie budżetu realizacji 

poszczególnych zadań, Szanowni Państwo, na dzień dzisiejszy odbyło się już 16 zebrań sołeckich, 

ostatnie w tym tygodniu, we wtorek i środę i będziemy po wszystkich zebraniach, przypomnę, że na 

rok 2018 wyliczona kwota na fundusze sołeckie to kwota 314.594,81 zł., w roku 2017 kwota 

przeznaczona na  fundusz sołecki wynosiła 248.017,61 zł., wykonanie roku 2017 to jest około 100%, 

w tej chwili, jeśli chodzi  o pozostałe drobiazgi, które myślę, że w najbliższym czasie uda nam się 

wszystko dokończyć i dopiąć w dokumentach tak żebyśmy mogli zamknąć tegoroczną realizację                        

i przygotowywać wniosek do Ministerstwa Finansów o częściową refundację wydanych pieniędzy, 
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Szanowni Państwo, kolejne zadanie, które przed nami to rekultywacja jeziora Edwarda 

Raczyńskiego, a więc poprawa jakości wody, na dzień dzisiejszy mogę Państwa poinformować, że 

ogłosiliśmy przetarg nieograniczony na to zadanie, na podstawie opracowania, które zostało wykonane 

w roku 2016, w którym określono co należy robić, jakie zabiegi, żeby poprawić jakość wody                       

w naszym jeziorze Edwarda Raczyńskiego, oferty w przetargu nieograniczonym wpłynęły od dwóch 

firm,  jedna na kwotę 213.870,24 zł brutto, druga oferta 355.70,00 zł brutto, kosztorys był ponad 400 

tys. zł., obecnie trwa procedura sprawdzania tych ofert, już dzisiaj mogę Państwu powiedzieć, że 

jedna, ta wyższa oferta nie będzie brana pod uwagę ze względu na błędy, które zostały zawarte                    

w ofercie, ta niższa oferta sprawdzana jest jeszcze, muszą być uzupełnienia złożone przez właściciela 

tej firmy, jeżeli będzie wszystko spełnione rozstrzygniemy, te prace przewidujemy jesienią tego roku              

i cały rok 2018 za ta kwotę, przypomnę też, że otrzymaliśmy na to zadanie wstępnie pożyczkę                       

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie około 380 tys. zł., 

oczywiście jeżeli rozstrzygniemy to na pewno w tej kwocie nie dostaniemy, jest to pożyczka 

umarzalna w wysokości 40%, to tyle jeżeli chodzi o informacje związane z realizacją tegorocznego 

budżetu, w okresie między sesjami podpisałem dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2017 rok, i tak: 

 

1) z dnia 31 sierpnia 2017 roku, w którym dokonano przeniesień między paragrafami:  

- zgodnie z potrzebami Centrum Usług Wspólnych przeniesiono między paragrafami kwotę 

2.100,00 zł.  

- na utrzymanie gotowości bojowej jednostek OSP przeniesiono między paragrafami kwotę 

12.100,00 zł, w tym na zakup paliwa oraz na remont autopompy i czujnika wielogazowego                

w jednostkach w Zaniemyślu i Kępie Wielkiej; 

- rezerwę celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 

13.000,00 zł, w związku z sytuacją kryzysową zaistniałą w miesiącu sierpniu na terenie 

Gminy Zaniemyśl na skutek porywczego zjawiska pogodowego w postaci huraganu 

połączonego  z bardzo obfitymi opadami i wyładowaniami atmosferycznymi.  

- przeniesiono między rozdziałami i paragrafami ogólną kwotę wydatków w wysokości 

530.578,38 zł przede wszystkim zabezpieczając wydatki na realizację uchwały 

Nr XXIX/189/2017 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 lutego 2017r. w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

 

Dodatkowo Wojewoda Wielkopolski poinformował o:  

 zmniejszeniu planu dotacji celowej o kwotę 1.100,00 zł w celu dostosowania poziomu 

środków do poziomu realizowanych zadań z zakresu administracji rządowej – rozdział 

75011; 
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 zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 1.740,00 zł. w/w dotacja przeznaczona jest na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na 

sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów 

ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne – rozdział 80150; 

 zwiększeniu planu dotacji celowej na dofinansowanie zadań realizowanych przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Zaniemyślu – rozdział 85213. 

 

2) kolejne Zarządzenie z dnia 18 września 2017 roku, gdzie wprowadzono dotację w wysokości 

22.600,00 zł od Wojewody Wielkopolskiego na wypłatę zasiłków celowych (do 20 tys. zł – 

budynki mieszkalne) dla osób lub rodzin poszkodowanych w wyniku niekorzystnych zjawisk 

atmosferycznych noszących znamiona klęski żywiołowej (intensywne opady atmosferyczne, silny 

wiatr, wyładowania atmosferyczne), które miały miejsce w województwie wielkopolskim w dniach 

9, 10 i 11 sierpnia 2017r.  

 

informacja dotycząca mienia komunalnego, w dniu 11 sierpnia  br. przeprowadzone zostały 

rokowania na sprzedaż nieruchomości położonej w Zaniemyślu, w rejonie ośrodków 

wypoczynkowych przy jeziorze Raczyńskim, dwie działki o łącznej powierzchni 0,8427 ha,  

zabudowanej segmentowym domkiem letniskowym, do uczestnictwa w rokowaniach przystąpiło 

trzech  oferentów, w wyniku ich przeprowadzenia wyłoniony został nabywca, który zaoferował za 

powyższą nieruchomości kwotę w wysokości 875.000,00 zł. brutto, tj. 825.718,29 zł. netto, płatną 

jednorazowo przed podpisaniem aktu notarialnego, wartość nieruchomości ustalona przez 

rzeczoznawcę wynosi 923.000,00 zł. netto, w rokowaniach uzyskano kwotę niższą o 10,54%, zgodnie 

z obowiązującymi przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, jeżeli drugi przetarg  zakończył 

się wynikiem negatywnym, nieruchomość może być zbyta w drodze rokowań za  cenę ustaloną                      

z nabywcą, w wysokości nie niższej niż 40% jej wartości, ustalonym nabywcą nieruchomości  został 

mieszkaniec gminy Zaniemyśl, informacja z zakresu rolnictwa, w miesiącu sierpień br. w wyniku 

gwałtownych zjawisk atmosferycznych, silny wiatr, grad, deszcz nawalny, rolnicy naszej gminy 

ponieśli straty w uprawach rolnych, największe wystąpiły w sołectwach Mądre, Pigłowice, częściowo 

Brzostek, Śnieciska, Czarnotki, Kępa, głównie w m.  Potachy, w wyniku gradu i nawalnego deszczu, 

największe straty powstały w uprawach ziemniaków jadalnych, cebuli kukurydzy, borówki,                          

o oszacowanie powstałych strat  wpłynęło 50 wniosków, na łączną powierzchnię 610 ha, rolnicy 

którzy ponieśli straty wskutek sierpniowych nawałnic, będą mogli składać wnioski o pomoc do 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, obecnie trwają prace nad zmianą w tym zakresie 

rozporządzenia, wnioski będzie można składać do 31 października br., bieżące informacje w tym 

zakresie są udzielane przez pracowników Referatu Rolnictwa, bezpośrednio poszkodowanym 

rolnikom, wnioski są dostępne na stronie internetowej Agencji, będzie też można je odbierać                       
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w Referacie Rolnictwa tutejszego Urzędu, w okresie międzysesyjnym Zakład Gospodarki 

Komunalnej sp. z o.o. wykonał 5 przyłączy wodociągowych, 1 przyłącze kanalizacyjne, spółka 

usunęła awarię w kolektorze kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łękno i w Zaniemyślu, ulica 

Słoneczna  i Raczyńskiego, Zakład w tym okresie głównie skupiał się na usuwaniu skutków nawałnic, 

a więc usuwanie drzew i gałęzi z ulic i poboczy dróg, wykonał również czyszczenie przepompowni 

ścieków na terenie Gminy Zaniemyśl, wyczyszczono kratki ściekowe w kanalizacji deszczowej, 

ponadto, jak zwykle, Zakład wykonywał prace porządkowe, sprzątanie miasta, koszenie trawy, 

Zaniemyśl i drogi gminne, kolejne informacje w zakresie realizacji świadczeń wychowawczych 

500+, w październiku, tego roku, rozpoczyna się nowy okres zasiłkowy na świadczenie wychowawcze 

500+, Ośrodek Pomocy Społecznej na nowy okres zasiłkowy przyjął od 1 sierpnia do 19 września br. 

529 wniosków, w tym 114 w formie elektronicznej, w przeciągu jednego miesiąca tj. miesiąca sierpnia 

wpłynęło 465 wniosków, w tym samym czasie rozpatrzono 350 wniosków z czego 311 pozytywnie,       

23 wnioski rozpatrzono w następujący sposób, z uwagi na przekroczenie kryterium dochodowego 

odmówiono świadczenia wychowawczego na pierwsze dziecko w rodzinie a na pozostałe, na kolejne 

dziecko to świadczenie zostało przyznane, natomiast 11 wniosków rozpatrzono negatywnie, wnioski 

złożone do 28 sierpnia zostały już rozpatrzone z wyjątkiem wniosków rolników, które mogą być 

rozpatrzone dopiero po ukazaniu się Obwieszczenia Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego                       

o wysokości dochodu z jednego hektara przeliczeniowego oraz tych wniosków, których wnioskodawcy 

muszą dodatkowo uzupełnić niezbędną dokumentację, np. osoby samotnie wychowujące dzieci muszą 

donieść wyroki sądowe o zasądzonych alimentach, w ubiegłym okresie nie było takiego wymogu, 

obecnie rozpatrywanych jest 179 wniosków złożonych od 29 sierpnia, a kolejne ciągle wpływają,                  

w przypadku 4 wniosków, jakie wpłynęły do tej pory, mają zastosowanie przepisy o koordynacji 

systemu zabezpieczenia społecznego ze względu na prace członka rodziny poza granicami kraju, 

dlatego zgodnie z właściwością przesłano je do Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej                           

w Poznaniu, Szanowni Państwo, na dzień 19 wrzesień w oparciu o wydane już decyzje prawo do 

świadczenia wychowawczego ma 479 dzieci na łączną kwotę 239.500,00 zł., oczywiście miesięcznie, 

informacje z zakresu oświaty,  

 

informacje na temat liczby uczniów w placówkach oświatowych 

 

SZKOŁY 

Szkoła 

2016/2017 2017/2018 

liczba oddz. 

Liczba dzieci  

liczba oddz. 

Liczba dzieci 

ogółe

m 
"0" 

6-

latki 

w kl. 

I 

oddz. 

szkolne 
"0" 

6-latki  

w kl. I 

Zaniemyśl     28 

(19 SP + 

6 Gim + 

498 

(w tym 

122 Gim.) 

47 1 

 
Szkoła 17+1sp.+ 2 339 39             24 
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podstawowa ”0” 1 sp. + 

2 ”0”) 
Gimnazjum 9 196 X X 

Pigłowice 13 136 17 13 12 

(9 SP + 

2 Gim + 

1 ”0”) 

142 

(w tym 

21 Gim) 

19 2 

 

Szkoła 

podstawowa 
8 + 2 „0” 108 17 13 

Gimnazjum 3 28 X X 

SP w Śnieciskach 5 67 17 8 

8  

(7 SP + 

      1 „0”) 
79 12 1 

Ogółem 
42+4 „0”+1 

sp 
738 73 45 

48 

(35 SP + 8 

Gim. + 1 sp. 

+ 4 „0”) 

719 

 (w tym 

143 Gim) 

78 4 

 

 

PRZEDSZKOLE SAMORZĄDOWE – 4 oddziały 

dzieci 

wg wieku 

Liczba dzieci  

2015/2016 2016/2017 2017/2018 

2,5 latki 0 4 0 

3-latki 31 26 30 

4-latki 33 37 32 

5-latki 34 31 38 

6-latki 2 0 0 

Ogółem 100 98 100 

 

 PRZEDSZKOLA NIEPUBLICZNE - 144 dzieci 

 

1) Niepubliczne Przedszkole „Tygryski” w Pigłowicach – 21 dzieci 

2) Niepubliczne Przedszkole „Mali Odkrywcy” w Czarnotkach - 53 dzieci 

3) Prywatne Niepubliczne Przedszkole A KUKU w Łęknie – 60 dzieci 

4) Niepubliczne Przedszkole Artystyczno-Językowe „Kreatywne Brzdące” - 10 i nadal trwa 

nabór. 

W Gminie Zaniemyśl opieką przedszkolną objętych jest łącznie 244 dzieci, od początku września 

dowozami do placówek oświatowych objętych jest 370 dzieci, w związku ze wzrostem ilości dzieci 

dowożonych do naszych placówek zmuszeni byliśmy o uruchomienie dodatkowego kursu naszego 

autobusu szkolnego, który jest za mały, po prostu ilość miejsc siedzących jest za mała w stosunku do 

ilości dzieci, które trzeba przewieźć, w związku z tym tą sytuację będziemy mieli do końca roku, do 

końca grudnia, w miesiącu października chcemy ogłosić przetarg na dowozy w roku budżetowym 

2018, tym przetargiem obejmiemy dwa autobusy, ten, który jeździ i jeszcze jeden, w związku z tym 

jeżeli przetarg ogłosimy, rozstrzygniemy, myślę, że od nowego roku, takie są zamiary, wycofamy nasz 

autobus szkolny, przeznaczymy go do sprzedaży, a będziemy korzystać z usług autobusu 

zewnętrznego, w okresie międzysesyjnym podpisałem dwa zarządzenia związane, oczywiście,                        

z oświatą, w sprawie ustalenia terminu składania wniosków w ramach Rządowego programu pomocy 
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uczniom w 2017 r. – „Wyprawka szkolna” oraz w sprawie ustalenia odpłatności za wynajem autobusu 

szkolnego, w ramach „Wyprawki szkolnej” został złożony jeden wniosek na refundację zakupu 

podręczników dla ucznia  ze względu na jego niepełnosprawność na kwotę 175,00 zł., stypendia 

szkolne,  złożono 30 wniosków, stypendia wypłacone zostaną po otrzymaniu środków, w okresie 

międzysesyjnym w wyniku zaproszenia do składania ofert podpisano umowę na wywóz nieczystości               

z jednostek oświatowych Gminy z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Artur Zys, na obsługę 

informatyczną oraz na dostawę artykułów spożywczych niezbędnych do przygotowywania posiłków           

w jednostkach oświatowych, a mianowicie w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu, Szkole 

Podstawowej w Śnieciskach i Przedszkolu Samorządowym, Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu 

dziennie wydaje 290 obiadów, w tym 48 dla gimnazjum oraz 40 dla dzieci w oddziale „0”, natomiast 

w Szkoła Podstawowa w Śnieciskach z obiadów korzysta dziennie 65 uczniów, cena za obiad dla 

uczniów została utrzymana na zeszłorocznym poziomie, a więc 2,70 zł za obiad, zauważalny jest 

wzrost liczby rodziców zainteresowanych powierzeniem swoich dzieci pod opiekę świetlicy szkolnej 

w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu, w roku 2015 r. była to liczba 170 dzieci, w 2016 r. 200 dzieci, 

natomiast obecnie do świetlicy szkolnej uczęszcza 245 dzieci, udogodnieniami, które wprowadziliśmy 

dla rodziców są nowe rozwiązania zastosowane w gminnych szkołach podstawowych, i tak w Szkole 

Podstawowej w Zaniemyślu świetlica jest czynna w godzinach od 6.30 do 17.00, do tej pory była 

czynna w godzinach od 6.45 do 16.00, natomiast w Szkole Podstawowej w Śnieciskach od tego roku 

szkolnego uruchomiona została również ciesząca się bardzo dużym zainteresowaniem świetlica 

szkolna, ważniejsze wydarzenia w placówkach oświatowych, Przedszkole Samorządowe                       

w Zaniemyślu, dnia 15 września odbył się w przedszkolu pierwszy koncert edukacyjny, podczas 

którego dzieci poznały postać wielkiego kompozytora Jana Sebastiana Bacha, dnia 21 września  

przedszkolaki wyjechały na "Święto Pieczonej Pyry" do wigwamu w Łęknie, Szkoła Podstawowa im. 

R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu, Szkoła zakwalifikowała się do projektu „Cyfrowa Wielkopolska 

2020”,  dotyczy klas gimnazjalnych, natomiast 14 września został złożony wniosek na projekt dla klas 

szkoły podstawowej, celem głównym projektu jest podniesienie do 2021 roku jakości edukacji na 

każdym szczeblu kształcenia ogólnego poprzez rozwój kompetencji cyfrowych nauczycieli i uczniów, 

w ramach realizacji zajęć pozalekcyjnych metodą projektu i metodą kształcenia wyprzedzającego                       

z wykorzystaniem technologii informacyjno-komunikacyjnych, w ramach projektu zostanie 

zrealizowane doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz zajęcia pozalekcyjne z uczniami w ramach 

podprojektów Cyfrowa Dziecięca Encyklopedia Wielkopolski (szkoły podstawowe); Cyfrowa Mapa 

Dorzecza Warty (szkoły gimnazjalne); Uczniowskie Laboratoria Informatyczne (szkoły podstawowe, 

gimnazjalne i ponadgimnazjalne), dnia 15 września uczniowie klas II i III gimnazjalnych wzięli udział 

w Mistrzostwach Powiatu w Lekkiej Atletyce organizowanych przez Starostwo Powiatowe  w Środzie 

Wielkopolskiej, w którym zajęli 1, 2 i 3 miejsca: w skoku w dal, biegu na 600 m i pchnięciu kulą, 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, w dniach od 21 do 25 sierpnia 46-osobowa grupa dzieci 
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uczestniczyła w półkoloniach organizowanych przez szkołę, w ramach półkolonii dzieci były na 

basenie w Kórniku, na Wyspie Edwarda w Zaniemyślu, w Poznaniu, w kinie w  Środzie Wlkp., 

każdego dnia dzieci uczestniczyły w ciekawych zajęciach oraz otrzymywały ciepły posiłek, dzięki 

zaangażowaniu organizatorów udało się też pojechać na całodzienną wycieczkę do Torunia, dzieci 

były w Centrum Nowoczesności Młyn, spacerowały po starówce oraz uczestniczyły w dwujęzycznych 

polsko-angielskich warsztatach wypiekania pierników w Żywym Muzeum Piernika, Pani Joanna 

Staniś-Rzepka, koordynator półkolonii bardzo serdecznie dziękuję wszystkim darczyńcom, 

organizacjom oraz nauczycielom, którzy w ramach wolontariatu sprawowali opiekę nad dziećmi, z 

każdym rokiem coraz większa grupa dzieci uczestniczy w półkoloniach, we wrześniu obie szkoły 

podstawowe wystąpiły z wnioskiem w ramach projektu rządowego „Aktywna tablica”, którego celem 

jest doposażenie placówek w sprzęt interaktywny i multimedialny, dnia 2 sierpnia otrzymałem 

informację z Departamentu Wdrażania EFS-u UMWW o uzyskaniu przez projekt pt. „Kolorowy 

Świat” Przedszkolaków, celem tego projektu jest zwiększenie liczby miejsc w Przedszkolu 

Samorządowym w Zaniemyślu pozytywnej oceny, projekt złożony przez Gminę Zaniemyśl w ramach 

konkursu 8.1.1 WRPO na lata 2014-2020, został wybrany do dofinansowania, zajął III lokatę na liście 

rankingowej w województwie, w wysokości wnioskowanej 197.696,97 zł, co stanowi 85 % wartości 

projektu, wartość projektu ogółem 232 584,68 zł, realizacja projektu 1 marca 2018 r. – 31 sierpnia 

2019 r., przede wszystkim chcemy zwiększyć ilość miejsc w Przedszkolu, wyremontować kuchnię, 

oczywiście wyposażyć nowe sale, oczywiście nie wszystko jest, jak ja to nazywam, pieniądze twarde, 

większość całości tej kwoty to są tak zwane pieniądze miękkie, a więc nauczyciele, wszyscy 

prowadzący zajęcia będą doszkalani, będą zdobywać kwalifikacje itd., ale myślę, że też to cieszy, bo               

i wyposażymy nową salę i nauczyciele zdobędą dodatkowe kwalifikacje, remonty przeprowadzone             

w placówkach oświatowych w okresie wakacyjnym, Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, 

przebudowa i wykończenie otworu drzwiowego wraz z montażem drzwi zewnętrznych aluminiowych 

i wykonaniem podestu, koszt 9.717,00 zł., remont gabinetu pielęgniarki szkolnej za kwotę                            

z wyposażeniem 19.697,92 zł, w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu powstało 24-stanowiskowa 

Cyfrowa Pracownia Językowa MENTOR PC2, które stanowi pomoc dydaktyczną mającą na celu 

ułatwienie oraz intensyfikację przyswajania języków obcych. Umożliwia swobodny, głośny trening 

wymowy wszystkim uczniom jednocześnie, co kilkukrotnie zwiększa czas ćwiczeń  

w stosunku do tradycyjnego nauczania, cyfrowy system MENTOR PC2 zapewnia uczniom  

i nauczycielom wiele możliwości konfiguracji pracy podczas nauki języka obcego, Szanowni Państwo, 

koszt tej pracowni to 39.568,16 zł., pracownia mieści się przy hali widowiskowo-sportowej, dwa duże 

pomieszczenia zostały zagospodarowane, na pracownie językową i druga na pracownie komputerową, 

24-stanowiskową, koszt tej pracowni komputerowej to 29.729,37 zł + 25 komputerów stanowiących 

darowiznę przekazaną przez Spółkę Polskie Górnictwo Naftowe i Gazownictwo na rzecz Szkoły 

Podstawowej im. R. W Berwińskiego w Zaniemyślu, obie pracownie zostały wyposażone w tablice 
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interaktywne i projektory krótkoogniskowe, w tej samej Szkole wyposażono szafki ubraniowe                      

w korytarzu „A” w otwory wentylacyjne, ułożono, ułożono płytki ceramiczne w jednym 

pomieszczeniu kuchennym, wymalowano pomieszczenie kuchenne, obecnie trwają prace remontowe 

pomieszczeń harcówki, które zostaną zakończone do końca października,  kwota remontu tych 

pomieszczeń to kwota 29.583,96 zł., Gimnazjum w Zaniemyślu z siedziba w Łęknie, wyremontowano, 

w okresie wakacyjnym, taras zewnętrzny za kwotę 16.172,04 zł., Przedszkole Samorządowe, tu 

wykonaliśmy tylko malowanie pomieszczenia, gabinet dyrektora, koszt łączny remontów 

przeprowadzonych to około 120 tys. zł., informacje z Gminnego Ośrodka Kultury, skrótowo 

podsumuje okres wakacyjny, a więc muzyczne lato, łącznie odbyło się 7 zabaw, jedna została 

odwołana z powodu padającego deszczu, całkowity koszt 7 zabaw to kwota 4.573,00 zł.,                                   

o Zaniemyskich Bitwach Morskich nie będę mówił, na ostatniej sesji już mówiłem, takie wstępne 

posumowanie, 27 sierpnia odbyły się Dożynki Gminno-Parafialne i Święto Chleba, koszt tej imprezy 

to kwota 21.052,00 zł., za te wszystkie imprezy jakie odbyły się w okresie wakacyjnym należą się 

słowa podziękowania sponsorom, którzy zawsze nam pomagają w różny sposób, chcę też Państwa 

poinformować, że w dniu wczorajszym, a więc 24 września odbył się już III Zaniemyski Przegląd 

Seniorskich Zespołów Śpiewaczych, wzięło w nim udział 11 zespołów z całej, prawie, Wielkopolski, 

wszyscy otrzymali pamiątkowe statuetki i dyplomy, naszą Gminę, jak Państwo przypuszczacie, 

reprezentował zespół LUTNIA, jeszcze taka informacja na przyszłość 21 października odbędzie się 

inauguracja roku kulturalnego, między innymi z informacji podanych przez Panią Dyrektor  wystąpi, 

będzie gwiazda wieczoru Thomas Grotto, pochodzi ze słonecznej Italii, tu zaśpiewa na naszej scenie, 

gorąco zapraszamy, jeszcze chcę Państwa poinformować, niezależnie od problemów jakie były                     

w czasie Zaniemyskich Bitew Morskich, były wyższe niż przewidywaliśmy pieniądze, pieniądze te 

Gminny Ośrodek Kultury przeznacza na między innymi monitoring przy amfiteatrze, niebawem 

zostanie on zamontowany, wymienione zostaną stare skrzynki energetyczne, które są dla handlu, 

zostanie wymieniona część desek i odświeżone wszystkie ławki przed sceną, to tyle jeśli chodzi                        

o informacje bieżące, jeżeli Pani Przewodnicząca pozwoli, Wysoka Rado, chciałem się odnieść do 

interpelacji, które były na poprzedniej sesji, niestety nie miałem wtedy możliwości odpowiedzieć na 

bieżąco, ponieważ nie miałem kwot, te interpelacje zgłosił Pan Radny Wiesław Grobelny, chciałem te 

informacje, które na piśmie zostały już przekazane, też Państwa poinformować w tych dwóch 

zagadnieniach, które w tych interpelacjach były, a więc: 

pierwsza interpelacja na temat losów naszych pogorzelców, wsi Luboniec: 

1) Ogólne środki finansowe zebrane na wyodrębnionym rachunku bankowym od dnia jego 

założenia, tj. od dnia 13 lutego 2017 roku do dnia dzisiejszego, a więc 25 września br. to kwota 

28.040,47 złotych. 
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2) Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu w związku ze zdarzeniem  losowym, tj. pożarem 

domu Państwa Tomczaków, udzielił rodzinie zasiłków celowych na łączną kwotę 29.746,00 zł. 

Środki te pochodziły z darowizn na rzecz pogorzelców zebranych na otwartym koncie 

bankowym w wysokości 27.960,00 zł.  oraz budżetu Ośrodka Pomocy Społecznej na kwotę 

1.786,00 zł. 

 

3) Z uwagi na to, że w domu mieszkały faktycznie dwie rodziny, tj. Państwo Tomczakowie                     

i Państwo Wójcikowie, z ogólnej kwoty, tj. z kwoty 29.746,00: 

-  dnia 23 lutego br. Państwu Wójcik wypłacono kwotę 750,00 zł na wynajem lokalu, natomiast 

- w czerwcu br. Państwu Tomczak wypłacono dwa zasiłki: jeden na kwotę  7.396,00 zł, drugi 

na kwotę 21.600,00 zł. Na obie kwoty rodzina przedstawiła rachunki za ekspertyzę stanu 

technicznego budynku po pożarze, za wykonanie  projektu budowlanego dotyczącego 

odbudowy po spaleniu oraz  map projektowych do działki, a także za rozbiórkę ścian, stropów     

i komina. 

 

Ponadto, kolejną zaplanowaną już wcześniej formą pomocy dla Państwa Tomczaków będzie 

umorzenie w grudniu podatku od nieruchomości za 2017 rok.  

 

druga odpowiedź na interpelacje Radnego Wiesława Grobelnego: 

 „…że od czasu jak Pan prowadzi odpowiedzialność za tę imprezę, że to była zawsze 

impreza masowa”. 

Od momentu wejścia w życie ustawy o bezpieczeństwie imprez masowych corocznie składany jest 

przez organizatora, tj. Gminny Ośrodek Kultury do Wójta wniosek o zezwolenie na przeprowadzenie 

imprezy masowej pn. Zaniemyskie Bitwy Morskie. Do wniosku załącza się: 

1) opinie właściwych miejscowo: Komendanta Powiatowego Policji, Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej, Prezesa Średzkiego Szpitala, Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego, Nadleśnictwa Babki,  

2) graficzny plan obiektu/terenu, 

3) regulamin imprezy,  

4) plan zabezpieczenia imprezy,  

5) instrukcję określającą zadania służby informacyjnej oraz warunki łączności pomiędzy jej 

pracownikami wraz ze wskazaniem osoby reprezentującej organizatora w zakresie zapewnienia 

bezpieczeństwa osób uczestniczących w imprezie, 

6) uprawnienia służb porządkowych, 

7) instrukcję postępowania w przypadku powstania pożaru lub innego miejscowego zagrożenia, 

8) polisę ubezpieczeniową, 
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9) decyzję Starostwa Średzkiego – Wydziału Budownictwa i Dróg o szczególnym wyłączeniu                  

i wykorzystaniu odcinka drogi powiatowej.   

Na podstawie art. 24 (tj. określenia organu wydającego zezwolenie) i art. 29 (tj. zachowania terminu 

wydania oraz zakresu zezwolenia) ustawy o bezpieczeństwie imprez masowych, a także na podstawie 

art. 104 Kpa (tj. formy załatwienia sprawy) i pozytywnych opinii dołączonych do wniosku wydawana 

jest decyzja Wójta zezwalająca Gminnemu Ośrodkowi Kultury na przeprowadzenie imprezy masowej. 

Kopie decyzji otrzymują: Wielkopolski Urząd Wojewódzki – Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego w Poznaniu oraz wszystkie podmioty wydające opinie. 

Cała dokumentacja związania z wydawaniem zezwoleń na przeprowadzanie imprez masowych 

zaliczana jest do kategorii archiwalnej B5, co powoduje, że przechowywana jest ona przez okres 5 lat. 

Natomiast w naszym archiwum znajduje się jeszcze najstarsza dostępna przedmiotowa dokumentacja 

od  2008 roku, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, czy są pytania do złożonej informacji?  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Panie Wójcie 

wspomniał Pan dwóch izbach lekcyjnych utworzonych na terenie hali widowiskowo-sportowej, 

chciałem uzyskać informację czy one są oddane, że tak powiem w użytkowanie bezpłatne czy Szkoły 

tak jak za sale widowiskową, za sale sportową muszą płacić za użytkowanie 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, nie, za te dwie sale, skrótowo odpowiem, 

Szkoła nie musi płacić, może korzystać przez cały rok szkolny, a nawet jakby była potrzeba                          

w wakacje, w lipcu czy sierpniu, jest to w ramach dostępności hali widowiskowo-sportowej, a więc 

głównej hali w godzinach od rana do 15:30 i też z tych dwóch sal, tak samo i łącznik jest to wszystko 

w umowie zawarte, dodatkowych środków oświata nie płaci 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy, nie ma 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w miejscowości Lubonieczek przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Pani 

Przewodnicząca mam pytanie, w uzasadnieniu Państwo napisaliście, że na cele budowlane, wiadomo, 

że tam nie ma planu miejscowego, czyli może tam być, Pan Wójt może wydać warunki zabudowy na 

dom jednorodzinny jak i rozumiem na blok trzy piętrowy 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, tak rzeczywiście na tej działce nie ma planu 

miejscowego, jak na cały Lubonieczek, w tej chwili jeszcze, sprzedajemy tą działkę rolną, przetarg 

będzie nieograniczony i wówczas właściciel wystąpi o wydanie decyzji o warunkach zabudowy albo 

decyzji o inwestycji celu publicznego, bo też może, oczywiście wszystkie decyzje będą wydane po 

spełnieniu wszystkich wymogów, jeżeli chodzi o blok, nie wiem czy wystąpi ktoś o blok, trudno 

powiedzieć, wysokość też będzie określona, okolice będą badane, oczywiście zawsze można 

powiedzieć, że to jest nie do określenia, my w tej chwili proponujemy Państwu, żebyście podjęli 

decyzje o, żebym mógł dalej prowadzić sprzedaż tej działki, co na niej powstanie nie chcemy w tej 

chwili dyktować, decyzję o warunkach zabudowy mógłbym wydać ale wielokrotnie jest tak, że 

decyzja o warunkach zabudowy wydana przed sprzedażą na daną działkę i tak właściciel, który ją kupi 

może wystąpić o zmianę tej decyzji, tak, że nie chcę w tej chwili tutaj określać co na tej działce będzie 

w przyszłości  

przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/235/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

1 głosie „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/164/2012 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 3 grudnia 2012 

roku w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu przedstawiła 

Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/236/2017 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w najem części 

nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu przedstawiła Marta Tomys, Dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Pani 

Przewodnicząca, czytając tą uchwałę chciałem się dowiedzieć dwie rzeczy, pierwsza rzecz to jakie są 

cele i zadania tego Stowarzyszenia, jak te cele będą realizowane, jakie cele statutowe na rzecz oświaty 

na przykład to Stowarzyszenie będzie promować czy przedstawiać nam wszystkim a druga sprawa 

rozmawialiśmy o odpłatności, mówiliśmy, już tydzień temu, na wspólnej Komisji, że będzie to 

nieodpłatnie, ja uważam, że skoro Stowarzyszenie będzie miało funkcjonować w tych 

pomieszczeniach przez 10 lat i z tego powodu na 10 lat zawieramy umowę żeby móc wystąpić                     

o dotacje unijne przez to Stowarzyszenie nie widzę powodu abyśmy budynek oświaty znowu fundował 

coś komuś za darmo, proszę Państwa, mamy halę widowiskowo-sportową, przypomnę Państwu, że 

oświata czyli Szkoły płacą co roku z hali widowisko-sportowej, właściwie, z hali sportowej na rzecz 

tej hali z budżetu oświaty idzie za korzystanie na zajęciach wychowania fizycznego, tak, że no przede 

wszystkim mówię o odpłatności jeszcze w tej uchwale nie ma, mowa, chciałbym uprzedzić fakty, 

natomiast chciałbym się dowiedzieć jakie są cele i zadania  statutowe tego Stowarzyszenia, jak będzie 

wyglądało użytkowanie w ogóle tych pomieszczeń na terenie Szkoły, zespołu pałacowego, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi, Szanowni Państwo, nie na wszystko 

odpowiem, oczywiście, jeżeli Wysoka Rada pozwoli, ja myślę, że cele Stowarzyszenia i tak dalej jest 

Pan Prezes Stowarzyszenia, chętnie i członkowie tego Stowarzyszenia tu na sali widzę są, to myślę, że 

to przedstawią, jeżeli chodzi o dzierżawę, no nie wiem na Komisji, tydzień temu mówiłem, że te 

pomieszczenia są w stanie krytycznym, można powiedzieć, nie użytkowane, piwniczne, w stanie tak 

jak powiedziałem krytycznym i umowa dzierżawy będzie zawarta na okres 10 lat do czasu 

zakończenia remontu tych pomieszczeń, dzierżawy nie będzie, bo Stowarzyszenie wyremontuje te 

pomieszczenia na swój koszt i Gmina nie będzie partycypować w żadnych kosztach a po zakończeniu 

remontu będzie stawka dzierżawy, jeżeli chodzi o media, też to wyjaśnialiśmy, na Komisji wspólnej, 

tydzień temu, do momentu podłączenia będą zamontowane liczniki i w trakcie remontu gdy będzie 

korzystanie z energii elektrycznej, z wody czy będą produkowane ścieki to już odpłatność za te media 

będzie, ale generalnie wyremontowanie przez ileś miesięcy, nie wiem jak długo Stowarzyszenie będzie 

remontować, dzierżawy nie będzie, a po wykonaniu tego remontu i jak będą korzystać z tych 

pomieszczeń wyremontowanych dzierżawa będzie określona, tyle mogę powiedzieć  

Radny Wiesław Grobelny, Panie Wójcie, bardzo ładnie, z tym, że skoro Stowarzyszenie może 

wystąpić o dotacje unijną to dlaczego Gmina nie występuje, mamy różne Programy i może Gmina 

wystąpić i udostępnić Stowarzyszeniu za odpłatnością, ale jeśli wrócimy do tej pierwszej wersji Pana 

to rozumiem, że oczywiście za media będzie płaciło Stowarzyszenie ale również będzie czynsz 

ustalony, prawda 

Wójt, będzie ustalony czynsz, w zależności od metrów, po zakończeniu remontu, za media już                     

w trakcie remontu jeżeli Stowarzyszenie będzie korzystało z mediów, a więc z wody, odprowadzało 

ścieki  czy energii elektrycznej czy wykonają centralnego ogrzewania, bo te pomieszczenia nie są 
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ogrzewane, no to wówczas też proporcjonalnie do powierzchni zajmowanej będzie obciążenie, jeżeli      

o chodzi o wnioskowanie, o środki unijne, na dzień dzisiejszy łatwiej jest Stowarzyszeniu występować 

niż Gminie, bo Gmina musi podać na określony cel, a jak otrzymamy na określony cel, Gmina musi 

prowadzić tego typu działalność jak zawnioskowała i musi być zachowana całość projektu, tutaj akurat 

Gmina nie będzie prowadziła grupy motocyklowej, bo to pod kątem grupy motocyklowej, chcę 

Państwu przypomnieć, że nie było tego typu kontrowersji, gdy Polski Związek Wędkarski, który ma 

tutaj piękną siedzibę, wykonaną na ich koszt, w piwnicy pod Biblioteką i to też było na tej samej 

zasadzie, po prostu wszystkich chciałbym równo traktować i Koło PZW, które działa u nas i zrzesza 

mieszkańców naszej Gminy i Stowarzyszenie motocyklowe, które też zrzesza naszych mieszkańców 

na tych samych zasadach 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Dariuszowi Tomaszewskiemu, Pani Przewodnicząca, 

Wysoka Rado, w odpowiedzi na pytanie Pana Radnego Grobelnego, że tak powiem, dziwię się, że Pan 

Radny nie zadał sobie trudu żeby wejść na naszą stronę internetową i przeczytać, skoro Pan tego nie 

uczynił, pozwoli Pani Przewodnicząca, że odczytam, nasz statut jest na naszej stronie, Czerwone Lwy, 

w wyszukiwarce bez problemu można znaleźć, rozdział II statutu: 

Celem i środki działania Stowarzyszenia  

Celem Stowarzyszenia jest:   

a) popularyzacja idei ruchu motocyklowego oraz turystyki motocyklowej,  

b) szerzenie najszlachetniejszych wartości i wzorów kulturowych, którymi są        

uczciwość, sprawiedliwość i patriotyzm,  

c) prowadzenie działalności edukacyjnej i kulturalnej w zakresie inicjowania,        

wspierania i pomocy w przedsięwzięciach edukacyjno-kulturalnych,  

d) działania na rzecz defaworyzowanych grup społecznych (między innymi          

żyjących w trudnych warunkach, bezrobotnych, ubogich, zagrożonych       

patologiami, niepełnosprawnymi), w szczególności na rzecz dzieci i młodzieży,  

e) propagowanie zasad bezpiecznej jazdy motocyklem,  

f) ochrona i wspieranie praw i interesów wszystkich osób związanych                                         

z  środowiskiem motocyklistów,  

g) organizacja i współpraca w organizacji imprez  dla dzieci, młodzieży lokalnych        

środowisk, imprez i wydarzeń charytatywnych i niosących pomoc ludziom                           

w       różnego rodzaju potrzebach,  

h) współpraca z innymi klubami motocyklowymi, bractwami, stowarzyszeniami,        

organizacjami   i instytucjami w realizacji celów regulaminowych,  

i) szerzenie wiedzy i umiejętności w zakresie udzielania pierwszej pomocy w tym 

ofiarom wypadków drogowych,  

j) propagowanie zdrowego stylu życia oraz organizacja aktywnego wypoczynku.  

  

§ 10  

 

Stowarzyszenie realizuje swoje cele poprzez:   

 

a)  integrację środowiska motocyklistów,  

b) uczestniczenie w zlotach i imprezach motocyklowych,  
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c) organizowanie imprez: kulturalnych, sportowych, rekreacyjno-wypoczynko, pokazów, 

parad i innych  imprez motocyklowych,  

d) organizowanie pomocy charytatywnej i udział w akcjach charytatywnych,  

e) udzielanie pomocy motocyklistom poszkodowanym w wypadkach i ich rodzinom,  

f) tworzenie i realizowanie programów mających na celu zapobieganie problemom 

społecznym jak i ich rozwiązywanie,  

g) współpracę z innymi organizacjami pozarządowymi, organami administracji       

publicznej i samorządowej oraz wszelkimi osobami i instytucjami o podobnych       

celach działania  

to jest odpowiedź na pytanie, które Pan Radny zapytał 

 

Radny Wiesław Grobelny, proszę Pana, jak wiemy Państwo już kiedyś zarejestrowaliście 

Stowarzyszenie na terenie Gminy Zaniemyśl i to chyba w OSP Zaniemyśl, w naszej Straży Pożarnej, 

mieliście Państwo siedzibę w Staży Pożarnej 

Dariusz Tomaszewski, to nie jest prawda, nigdy nie mieliśmy siedziby w Straży Pożarnej, mieliśmy 

siedzibę tymczasową, to jest różnica 

Radny Wiesław Grobelny, ale to była siedziba, nie wiem czy tymczasowa, Pan był sam zaskoczony, 

że Państwo jesteście tam zarejestrowani, mam pytanie w takim razie, od kiedy Państwo macie, 

mieliście tymczasową rejestrację w Straży Pożarnej 

Dariusz Tomaszewski, myślę, że to była kwestia kilku tygodni  

Radny Wiesław Grobelny, no nie, sesja była dwa miesiące temu, coś tutaj się mijamy, cele bardzo 

szlachetne, bo chciałem się zapytać co od tamtego czasu, Państwo, jakie punkty tego celu, Państwo już 

zrealizowaliście na naszym terenie, ale to nie musi Pan na to pytanie odpowiadać, ale powiem Panu, że 

uwaga, którą przedstawił Pan w pierwszym zdaniu, że Pan się dziwi, niech się Pan nie dziwi, proszę 

Pana, bo to Państwo występujecie i Państwo powinniście nam przygotować, szanując Radnych  tej 

Gminy, przygotować statut do przeczytania a nie polemizować dlaczego nie zajrzeliśmy, mnie to nie 

interesuje, mnie interesuje interes Gminy, dziękuję  

Dariusz Tomaszewski, to jest Pana stanowisko, ja mam odmienne 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/237/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 – cio minutową przerwę,  

po przerwie w sesji uczestniczy 12 Radnych, nieobecny Radny Michał Marciniak 

 



17 

 

7d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2017 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/238/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

7e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/239/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2017-

2020” przedstawił Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/240/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 8 do niniejszego Protokołu 

 

7g) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 

przedstawił Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/241/2017 została przyjęta przy   

12 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 
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0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 9  do niniejszego Protokołu 

 

7h) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Zaniemyśl na lata 2015 – 2019 przedstawił Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu 

Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/236/2017 została przyjęta przy   

11 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 10  do niniejszego Protokołu 

 

7i) w sprawie Regulaminu korzystania z fontann oraz terenu przy fontannach w Gminie 

Zaniemyśl przedstawił Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXV/236/2017 została przyjęta przy   

9 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

3 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 11  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, nie zgłoszono 

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski, nie zgłoszono 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem przewidzianego na dzień dzisiejszy 

porządku obrad, zamykam XXXV sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

sporządziła : B. Madajczak  


